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Sziasztok!

Hosszú idő elteltével a kari hallgatói önkormányzat ismét egy kiemelt esemény elé néz 
a HK Tisztújításával. Ennek apropóján, idén ismét megjelent a Kari Papír választási  
különszáma. A Tisztújítás a HK életében a régi ciklus lezárást, a leköszönő képviselők 
távozását, az újonnan választott tagok érkezését jelenti.

Eljött az idő, hogy ismét véleményt formáljatok, visszajelzést adjatok az elmúlt ciklus 
munkájáról és szavazzatok, hogy a következő egy évben ki képviseljen Benneteket a kari 
és egyetemi fórumokon.

A HK Tisztújítása mellett, a korábbi évekhez hasonlóan, dönthettek arról is, hogy a 
bírálói vizsgájuk letétele után kik legyenek azok, akik kezelhetik és bírálhatják a szociális  
ösztöndíj pályázatokat.

A következő oldalakon olvashattok tehát a HK és HSZB jelöltek motivációiról, láthatjátok 
a 2020-as HK ZH részeletes eredményeit, valamint néhány kérdés mentén igyekszem 
röviden összefoglalni az elmúlt ciklus, illetve a képviselet elnökeként eltöltött kevéssel 
több, mint másfél év történéseit.

Úgy gondolom ezek kiemelten fontos kérdések, amelyben mindenkinek felelősen kell 
dönteni, éppen ebben szeretne segíteni ez a különszám. Bízom benne, hogy minél többen 
véleményt formáltok és szavazataitokon keresztül ki is fejezitek azt. 

Véleményetekre feltétlen számítunk, éljetek a lehetőséggel.

Köszönettel,
Filep Richárd
BME ÉPK HK
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BESZÁMOLÓ AZ ELŐZŐ CIKLUS MUNKÁJÁRÓLBESZÁMOLÓ AZ ELŐZŐ CIKLUS MUNKÁJÁRÓL

Böröndy Júlia interjúja Filep Richárddal, a Hallgatói Képviselet elnökével

KP: A járványhelyzet komoly kihívások elé állította a Képviseletet, mind a felmerülő 
hallgatói problémák, mind a belső működés átszervezése tekintetében. Milyen tanulsá-
gokat lehet levonni a tavaszi félév tapasztalataiból?

FR: Azt gondolom, hogy a fő feladatunk ellátásban, a hallgatók érdekeinek képviseletében, 
nem esett csorba a járványhelyzet alatt sem. A kezdeti nehézségek - amelyekkel minden 
hasonló szervezetnek szembe kellett nézni - elhárítása után, a lehetőségek maximális 
kihasználásával igyekeztünk a hallgatók jelzéseit, véleményeit összegezni és kommu-
nikálni az oktatói oldal felé, amelyre Alföldi dékán úrnak köszönhetően számos fórumon 
volt lehetőségünk. A saját belső működésünket viszonylag hamar sikerült a megváltozott 
helyzethez igazítani, így azt remélem, hogy a kihívásokból a hallgatók semmit vagy csak 
nagyon keveset éreztek.
Sajnos a legnagyobb törést a csapatkohézióban volt érezhető, a megváltozott körül-
mények elvették a dolgok emberi arcát és ez olykor a képviselők munkamorálján is meg-
mutatkozott. Szerencsére a nyári enyhüléssel mindenkinek sikerült új lendületre kapnia, 
így egy összetartó képviselettel vágtunk bele az őszi félévbe, magunk mögött a tavaszi 
tapasztalatokkal.

KP: A távoktatásban eltöltött idő alatt felértékelődött az online jelenlét. Mit gondolsz, si-
került-e a HK-nak helytállnia a digitális térben? Vannak-e olyan elemei az online műkö-
désnek, amit érdemes átemelni a pandémia után következő ciklus(ok)nak is?

FR: A már említett kezdeti nehézségek leküzdése után szerintem minden platformon 
naprakészek tudtunk maradni és saját tapasztalatainkat is felhasználva tudtuk segíteni 
hallgatótársainkat a digitális átállásban. A tavaszi időszak elegendő volt arra, hogy ma-
gabiztosan és gyorsan tudjunk reagálni az olyan helyzetekre, amikor például nem oldható 
meg minden képviselő személyes jelenléte egy-egy ülés vagy bizottság alkalmával, de a 
téma fontossága miatt nélkülözhetetlen a részvételük. 
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Ezeket a gyakorlatokat mindenképpen érdemes megtartania a képviseletnek az elkövet-
kező ciklusban is, továbbadva azt a most jelentkezett és majd bekerülő képviselőknek is, 
hiszen a jelenleg is bizonytalan helyzetben bármikor szükség lehet rájuk.

KP: Mint leköszönő elnök, hogyan értékelnéd a mögötted álló másfél éves időszakot?

FR: Az elmúlt másfél év legfontosabb tapasztalata, hogy a képviselet elnökének napról-
napra a legváratlanabb feladatokkal és kihívásokkal kell szembenéznie, ami jelentősen 
befolyásolja a kezdeti idealizált elképzelések megvalósítását. Hol az érdekképviselet ge-
rincét jelentő referensi feladatkörök utánpótlásával, hol az Egyetemi Hallgatói Képviselet 
elnökválasztásával, hol pedig az aktuálisan felmerülő járványügyi helyzet megoldásával 
kellett foglalkozni, úgy, hogy ezekkel előre nem lehetett tervezni. Ezek a rendkívüli fela-
datok olyan idő és energia befektetést igényeltek a képviselet egészétől, hogy az általam 
előre elképzelt és ütemezett projektek, mint például a képviselet tudásbázisának felépítése 
vagy a küldetésnyilatkozat megfogalmazása, háttérbe szorultak, időben eltolódtak. 
Szerencsére ez nem jelenti azt, hogy ezek a tervek teljesen meghiúsultak volna, bizonyos 
mértékig mindegyiket sikerült elindítani, az alapokat lefektetni.
Úgy gondolom, hogy az elképzelt céljaimat a képviselet maximálisan támogatta, azok 
megvalósításában mindig számíthattam rájuk és remélem, hogy a jövőben a már elkez-
dett ötletek is realizálódhatnak.

KP: Év közben több posztban történt személyi változás, az idei Tisztújítással pedig több 
tapasztalt képviselő - beleértve Téged is - fejezi be hallgatói képviselői tevékenységét. Mit 
gondolsz, hatékony volt az eddigi tudásátadás? 

FR: Az utóbbi időben a képviselet legfontosabb változásai az EHK-delegáltak személyében 
történt, bő fél éven belül mind a két delegált lecserélődött. A poszt jellegéből faka-
dóan talán itt a legnehezebb a tudásátadás, hiszen a képviselőink az EHK-n belül a 
saját képességeiknek és preferenciáknak megfelelően más és más feladatokat látnak el, 
mint elődeik. Ennek ellenére azt gondolom, hogy a leköszönő delegáltak lelkiismeretes 
segítségének is köszönhetően, az Építész EHK-sok tudásán nem esett nagy csorba.
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A képviselet egészének tudásátadást, illetve tudás megosztását igyekszik segíteni az 
utóbbi időben elkezdett online tudásbázis. Ez lényegében a képviselők által elkészített 
how-to-kból, leírásokból áll, amely reményeink szerint, folyamatosan naprakészen tartva, 
jelentősen megkönnyíti majd az októberi alakulót követő posztátadásokat.

KP: Hogy látod előzetesen, mi lesz az októberben megalakuló, új HK legfontosabb  
feladata?

FR: Több nagyobb projekt is folyamatban van tavasz vége óta: a már említett tudásbázis 
feltöltése minden területen, a HK honlap megújítása és feltöltése tartalommal, illetve 
az ősz elején az angol képzéses hallgatókkal közösen, sikerült párbeszédet indítanunk 
a külföldi hallgatók érdekképviseletéről.  Ezeken felül biztosan szerepet kell vállalnia a 
Képviseletnek a közelgő dékán-, illetve rektorválasztáson, valamint az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletben érezhető feszültségek csökkentésében. S még ezekhez adódhatnak hozzá 
az előre nem látható kihívások, a jelenlegi bizonytalan helyzetben még fokozottabban.
De ezek mellett talán az első igazán fontos feladat, hogy a jelentős számú új és régi kép-
viselő egy olyan dinamikus csapatot kovácsoljanak magukból, amilyennek az Építész HK 
ciklusok óta ismerhető volt, és amellyel sikerült kivívnia magának úgy kari, mint egyetemi 
szinten az elismerést.
Ehhez kívánok nekik rengeteg időt és energiát, biztos vagyok benne, hogy közösen si-
kerülhet, bármit is tűzzenek ki célul maguk elé.
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MI A KÜLÖNBSÉG A HK ÉS A HÖK KÖZÖTT?
HÖK: A Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi 
Egyetem Hallgatói Önkormányzat az Egyetem va-
lamennyi beiratkozott hallgatójának érdekvédelmi 
szervezete. Automatikusan tagja valamennyi, az 
Egyetemre beiratkozott hallgató, képzési formától 
függetlenül.
KHÖK: Az adott Kar hallgatóinak érdekvédelmi 
szervezete. A Budapesti Műszaki és Gazdaságtu-
dományi Egyetem Építészmérnöki Kar Hallgatói 
Önkormányzatának automatikusan tagja vala-
mennyi, az Építészmérnöki Karra beiratkozott hall-
gató, képzési formától függetlenül.
KHK: A Kari Hallgatói Képviselet (még rövidebben: 
HK) a Kari Hallgatói Önkormányzat (KHÖK) vezető 
testülete. A HK-t a KHÖK tagjai (azaz a Kar hallgatói) 
választják meg minden tanévben, a legkésőbb 
október végéig megrendezésre kerülő Tisztújításon.

A HK FELÉPÍTÉSE
A HK-nak 14 szavazati jogú tagja van, melyből 
13-an képviselői mandátummal, a Tisztújítás során 
közvetlen választás útján kerülnek be. Képviselői 
mandátumra a Kar aktív hallgatói jogviszonnyal 
rendelkező hallgatója pályázhat. A Képviselet 14. 
tagja az elnöke, aki tisztségviselői mandátummal 
rendelkezik. Ő a Kari HK és a Kari HÖK elnöke is 
egy személyben. HK elnöknek a KHÖK bármely 
tagja jelentkezhet a Tisztújításkor kiírt pályázat le-
adásával. Az elnök személyéről a pályázatok alapján 
a hallgatók által megválasztott
13 képviselő dönt. A Tisztújítás azon jelöltjei, akik 
nem nyertek mandátumot a Szavazáson, automa-
tikusan a HK póttagjai lesznek. A póttagok részt 
vehetnek a Képviselet munkájában, de nem rendel-
keznek szavazati joggal.
A HK a póttagok közül max. 3 tanácskozási jogú 
tagot választhat, akik a refereni posztok kivételével 
minden HK-s feladatkört betölthetnek, viszont a 
HK döntések során ugyancsak nem szavazhatnak. 

A megválasztott HK tagok megbízatása a következő 
Tisztújításig, de legfeljebb egy évre szól. Egy kép-
viselő mandátumának megszűnésekor a Tisztújító 
Szavazás szavazati sorrendje alapján soron követ-
kező jelölt nyeri el a mandátumot, és ezáltal szava-
zati joghoz juthat.

A HK TEVÉKENYSÉGE
A HK törvények és szabályzatok által alátámasz-
tott, elsődleges feladata az oktatás minőségének 
és korrektségének kontrollja. Nagy részben a HK 
végzi a hallgatói ösztöndíj pályázatok kiírását, ezek 
elbírálását, és intézkedik ezen döntések végrehaj-
tásáról is. 
A kollégiumi elhelyezés szabályairól, és a pályázat 
elbírálásáról is a HK dönt, folyamatos kapcsolatot 
tart a kollégiumi mentorokkal. Ezen kívül igyekszik 
élénkíteni a kari közéletet: segíti és támogatja a 
Karon működő hallgatói csoportokat, valamint a 
gólyák beilleszkedését a Senior Kör révén. 
Jogai és kötelezettségei alapján tagokat dele- 
gál a Kar legfelsőbb döntéshozó szervébe, a Kari  
Tanácsba, és részt vesz annak állandó, valamint 
eseti bizottságainak munkájában. Belső feladatai-
nak szervezésére referenseket és felelősöket nevez 
ki a különböző tématerületek élére.
A HK-n belül jelenleg az alábbi posztokkal  
találkozhattok:
Elnök, Alelnök, EHK delegált (2 fő), Oktatási 
referens, Pályázati referens, Szociális referens, 
Gazdasági referens, Kollégiumi referens,  
Hallgatóicsoport-felelős, Kommunikációfelelős, Kül-
ügyi felelős, Hallgatói Gazdasági Bizottság-vezető, 
Hallgatói Szociális Bizottság-vezető, Rendezvény-
felelős, Senior Kör-vezető, Gólyatanács-elnök, 
Működésifelelős.
Az egyes posztokra választott képviselők személyéről 
a HK a Tisztújítást követő Alakuló ülésén dönt.

Tipp: a HK jogairól, működéséről és tevékenységéről bővebben az alábbi linken olvashattok:  
http://epiteszhk.bme.hu/HK/mukodes

A HALLGATÓI KÉPVISELET MŰKÖDÉSEA HALLGATÓI KÉPVISELET MŰKÖDÉSE

http://epiteszhk.bme.hu/HK/mukodes
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A HALLGATÓI KÉPVISELŐK SZEMÉLYÉRŐL
A HK Tisztújítása során valamennyi, a BME 
Építészmérnöki Karra beiratkozott és aktív 
hallgatói jogviszonnyal rendelkező hallgató 
választó, és választható.
Legfeljebb 13 jelöltre lehet szavazni a Szava-
zólapon (különben a szavazat érvénytelen), és 
az abszolút sorrend alapján a 13 legtöbb  
szavazatot kapó induló nyer majd el képviselői 
mandátumot.
A Képviselet, és egyben a KHÖK elnökének 
megválasztására a HK külön pályázatot ír 
ki. Az Elnöki pályázati időszak lezárultával a  
Tisztújító Szavazáson mandátumot nyert HK 
tagok választják meg az Elnököt, aki ezáltal a 
Képviselet 14. szavazati jogú tagjává válik.

A HALLGATÓI SZOCIÁLIS BIZOTTSÁG TAGJAIRÓL
A HK mellett a HÖK másik választott testü-
lete a Hallgatói Szociális Bizottság (HSZB),  
melynek tagjai részt vesznek a Rendszeres 
szociális ösztöndíj pályázat és a Kollégiu-
mi férőhelypályázathoz szükséges szociális  
pályázatok elbírálásában. 
A HSZB jelenleg 10 fős, elnöke a HK minden-
kori Szociális referense, további 9 tagját pedig 
a Tisztújító Kari Hallgatói Szavazáson választ-
ják meg a KHÖK tagjai. Fontos tehát tudnotok, 
hogy a döntés ezúttal is a ti kezetekben van:  
a Képviselők mellett ti választjátok meg  
azokat a hallgatókat, akik elbírálják majd a 
szociális ösztöndíj pályázataitokat. 
Idén legfeljebb 10 HSZB-jelöltre lehet sza-
vazni a Szavazólapon, akik közül a szavazati 
sorrendben első 10 helyen álló hallgató válik  
a HSZB tagjává.

A Szavazásról többet megtudhatsz a BME 
HÖK Alapszabályából és annak 8. számú 
mellékletéből (Szavazási Ügyrend), valamint 
a BME ÉPK HÖK Szervezeti és Működési 
Szabályzatából.

A Képviselő- és HSZB-jelöltek bemutatkozó 
szövegeit változtatás nélkül közöljük a követ-
kező oldalakon is, az Elnöki Pályázatot pedig 
elolvashatjátok a HK honlapján.

GÓLYATANÁCS
A Tisztújítással egyidőben zajlik a Gólyatanács 
tagok jelentkezése is, akik nem választás út-
ján kerülnek az első évfolyam érdekképviseleti 
testületébe, hanem csak jelentkezniük kell a 
megadott határidőig. 
A szervezet létszámának nincs felső korlát-
ja, bármely elsőéves hallgató jelentkezhet.  
A Gólyatanács (GT) célja, hogy tagjai az  
átlagosnál jobban belelássanak a KHÖK  
vezető testületei és a kari közélet működésébe, 
megértsék annak lényegét, és a jövőben aktív 
tagjaivá váljanak. A gyűlések során hasznos 
tudást lehet szerezni az Egyetem általános 
működésével kapcsolatosan is.
A leendő Gólyatanácsosok bemutatkozó szö-
vegeit szintén elolvashatjátok a HK honlapján.

MIRŐL DÖNTHETSZ AZ IDEI KARI HALLGATÓI SZAVAZÁSON?MIRŐL DÖNTHETSZ AZ IDEI KARI HALLGATÓI SZAVAZÁSON?

http://epiteszhk.bme.hu/hirek/20200916/hallgatoi-kepviselet-elnoki-palyazat-beerkezett-palyazatok
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Az idei Szavazási Bizottság tagjai:
Elnök: Bönde Tamás
A Dékán által delegált oktató: Wettstein Domonkos 
EHK-delegált: Varga Balázs (VIK)
Felkért tagok: Begyik Viktória, Dóka Antal, 
 Kulcsár Eszter, Szöllősi Fanni
Elérhetőség: valasztas@epiteszhk.bme.hu

A KARI HALLGATÓI SZAVAZÁSRÓL
A Kari Hallgatói Szavazás a KHÖK legmagasabb 
döntéshozó fóruma, amelyet évente legalább 
egyszer össze kell hívni tisztújítás céljából, tan- 
évenként október 1-jéig - ez a Tisztújító Szavazás. 
A Kari Hallgatói Szavazás hatásköre továbbá saját 
Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadá-
sa, illetve módosítása, és egyéb döntések meg-
hozatala is lehet. A titkos Szavazáson a Kar teljes 
idejű képzésében résztvevő (azaz nappali tagozatos, 
aktív hallgatói jogviszonnyal rendelkező, nem dok-
torandusz) hallgatóinak van fejenként 1-1 szavazati 
joga, akik a választási névjegyzékben is szerepel-
nek. Ennek megtekintésére a Szavazás előtt a HK 
irodájában és a HK honlapján van lehetőség.
A Szavazás legalább 5 munkanapon, de legfeljebb 
14 napon át tart, és szükség esetén meghosszab-
bítható.
A voksaitokat  2020. szeptember 21. és szeptember 
30. között lesz lehetőségetek leadni online.
Idén a megszokottól eltérően az éves rendes Tiszt-
újító Szavazáson kizárólag online formátumban lesz 
lehetőségetek leadni a szavazataitokat. A szavazó 
felülethez a Egységes Tanulmányi Rendszeren 
(NEPTUN) keresztül, az Ügyintézés menüpont alatt 
a Kérdőívek fülre kattintva juthattok hozzá. 

KARI HALLGATÓI FÓRUM
A Tisztújító Szavazás előtti egy héten belül Kari 
Hallgatói Fórumot kell tartani, amin bemutatkoz-
nak a Hallgatói Képviselet (HK) jelöltjei, illetve a HK 
beszámol az előző ciklusban végzett munkájáról. 
Erre idén szeptember 21-én kerül sor.

A SZAVAZÁS SZABÁLYAI
A Szavazás meghirdetéséért, tisztaságáért, és zök-
kenőmentes lebonyolításáért a Szavazási Bizottság 
felel, ők veszik fel a szavazásra jogosult hallgatókat 
a névjegyzékbe. 

A Szavazási Bizottság tagja a Kar dékán-
ja, vagy az általa delegált oktató, az Egyetemi 
Hallgatói Képviselet által delegált tag, valamint 
legalább 2, a HK által felkért hallgató, akik nem in-
dulhatnak a Tisztújításon.
A szavazólapon legfeljebb 13 képviselőjelöltre és 
legfeljebb 10 HSZB-jelöltre lehet szavazni évfo-
lyamtól függetlenül; ennél több megjelölés esetén 
a szavazat érvénytelen.
A Szavazás érvényes, ha azon a Kar teljes idejű 
képzésében résztvevő hallgatóinak legalább 25%-a 
igazoltan részt vett. Amennyiben a Szavazás kellő 
részvétel hiányában érvénytelen, úgy annak időtar-
tama további öt munkanappal meghosszabbítható.

A SZAVAZÁS EREDMÉNYE
A Tisztújító Szavazás eredményét a Szavazási 
Bizottság állapítja meg, a képviselőjelöltek és a 
HSZB-jelöltek esetében is az abszolút sorrend 
alapján, évfolyamtól függetlenül. 
Az eredményt a Szavazás lezárását követő  
8 napon belül nyilvánosságra kell hozni a HK  
hivatalos információs csatornáján, azaz a honlapján,  
továbbá értesíteni kell a Kar dékánját és az  
Egyetemi Hallgatói Képviseletet.
Az eredmény ellen, annak kihirdetését követő  
3 napon belül, szabálysértésre hivatkozva lehet 
fellebbezni a Hallgatói Jogorvoslati Bizottságnál.  
Az új HK felállásáig az előző ciklus testülete látja el 
a hallgatói érdekképviseleti feladatokat. Idén a HK 
alakuló ülésére október 5-én 19:00-kor kerül sor.

SZAVAZÁSI TUDNIVALÓKSZAVAZÁSI TUDNIVALÓK
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referensi feladataik ellátásához szükséges  
tudásukról és tájékozottságukról adtak számot. 

A ZH-t mindig megelőzi egy hosszabb felké-
szülési időszak, mikor a HK közös és egyéni 
tanulások során ismétli át a hatályos szabály-
zatokat. 

Ennek eredményeképp 2020-ban az Építész 
Hallgatói Képviselet a karok közötti rangsorban 
harmadikként zárta a megmérettetést,  
de egyéni szinten is több képviselő ért el  
dobogós helyezést: 

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet minden év 
februárjában megrendezi a Hallgatói Képvi-
seletek tudásfelmérésére szolgáló zárthelyi 
dolgozatot. 

Ezen az alkalmon mind a nyolc kar számot 
ad szabályzatismeretéről, különböző terü-
letekkel kapcsolatos gyakorlati és elméleti 
tudásáról. A zárthelyi egy mindenki számára 
kötelező, melynek az első része egy csapat-
feladat, ezt pedig egy általános, illetve egy 
választott, tematikus szakasz követi. 

Az első feladatban a Hallgatói Képviseletek 
megmutathatják, mennyire képesek nyomás 
alatt együtt dolgozni, miközben a mindennapok 
során felmerülő problémákat oldanak meg.

A második, vagyis az általános tesztben a  
Tanulmányi- és Vizsgaszabályzatot, a Térítési 
és Juttatási Szabályzatot, valamint a Hallgatói 
Önkormányzat Alapszabályát kérik számon. 

Itt különbséget tesznek a két évnél hosszabb 
és az ennél rövidebb ideje hallgatói képviseleti 
mandátummal rendelkezők között. 

Akik két évnél hosszabb ideje rendelkeznek 
képviselői mandátummal, ők “haladó” besoro-
lást kapnak, és egy nehezebb kérdéssor kitöl-
tésével kell helytállniuk. 

A harmadik részben a képviselőknek a négy 
referensi terület (oktatás, juttatás, gazdaság, 
kollégium) közül kell előzetesen választani, 
majd a témakörben szerzett mélyebb ismere-
tekről beszámolni. 

A területek referenseinek az alapkérdéseken 
túl egy referensi kérdéssorra is válaszolni-
uk kell, melyben a nap, mint nap használt,  

ÖSSZEGYETEMI HK ZÁRTHELYIÖSSZEGYETEMI HK ZÁRTHELYI

Általános - alapÁltalános - alap
Walton Mihály 3. hely

Juttatás - alap Juttatás - alap 
Jagudits Enikő 1. hely

Oktatás / referensiOktatás / referensi
Macsek Kata  1. hely

Juttatás / Szociális referensiJuttatás / Szociális referensi
Varga Sarolta 1. hely

Juttatás / Kollégiumi referensiJuttatás / Kollégiumi referensi
Böröndy Júlia 3. hely

VezetőiVezetői
Filep Richárd 2. hely
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ANTAL JÁZMINANTAL JÁZMIN

ÁCS ZSÓFIAÁCS ZSÓFIA

Sziasztok! Antal Jázmin vagyok, a kar másodéves hallgatója. Idén 
jelentkezem először a Hallgatói Képviseletbe. Az elmúlt tanév 
nehézségei ellenére is igyekeztem minél jobban betekintést nyerni 
a Hallgatói Képviselet munkásságába és aktív tagjává válni a köz-
életnek. A félév során a Senior Kör tagjaként a hármas tankör 
gólyáit segíthetem. A HK iránti érdeklődésem a Gólyatanácson 
való részvétellel kezdődött, idővel az üléseken is jelen voltam.
 

Minél többet tudtam a Hallgatói Képviselet működéséről, annál eltökéltebbé váltam azzal 
kapcsolatban, hogy induljak a tisztújításon. Legjobban az oktatási referensi poszt érdekel, 
néhány személyes probléma megoldásán keresztül már szerezhettem tapasztalatot, me-
lyek során eldöntöttem, hogy szeretnék segíteni a hallgatóknak és jobban belelátni a kari 
oktatási működésbe. Szavazási bizottsági tagként segíthettem a Hallgatói Szociális Bi-
zottság tagjairól szóló szavazás levezénylésében, HK-érdeklődőként részt vettem a Kari 
Tábor lebonyolításában és kisebb projektek megvalósításában. Köszönöm, hogy elolvas-
tad, és remélem, hogy megelőlegezed nekem a bizalmat, ígérem, hogy nagy lelkesedéssel 
és teljes erőbedobással fogom segíteni a HK és a hallgatók munkáját! 

Sziasztok! Ács Zsófia vagyok, másodéves építész hallgató a ka-
ron, és idén jelentkezem első alkalommal a Hallgatói Képviselet-
be. Már az első pillanatban lenyűgözött és magával ragadott a 
kari közélet energiája, így ősszel jelentkeztem a Gólyatanácsba, 
hogy minél többet megtudjak a működéséről. Itt volt alkalmam 
megismerkedni a Hallgatói Képviselet munkájával is, amit rögtön 
nagyon szimpatikusnak találtam. Ekkor fogalmazódott meg ben-
nem először a gondolat, hogy akár én is segíthetném hallgató-

A HALLGATÓI KÉPVISELŐ-JELÖLTEK BEMUTATKOZÁSAIA HALLGATÓI KÉPVISELŐ-JELÖLTEK BEMUTATKOZÁSAI
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BORS LUCA ÉVABORS LUCA ÉVA

CSÁBI NÁNDORCSÁBI NÁNDOR

társaimat és tanulmányi körülményeik javítását. Igyekeztem közelebbről is megfigyelni a 
feladatköröket és posztokat, ezért először személyesen, később a karantén miatt digitális 
formában látogattam a gyűléseket. Lehetőségem nyílt segíteni az idei Kari Tábor lebo-
nyolításában, valamint kisebb, kollégiummal kapcsolatos folyamatokban is. Ezek során 
nagyon jól éreztem magam, és még biztosabbá váltam abban, hogy a jövőben is szeret-
nék ezzel foglalkozni, hogy segíthessem a hallgatói életet. Köszönöm, hogy elolvastad, és 
remélem, bizalmat szavazol nekem. 

Sziasztok! Bors Luca vagyok, másodéves hallgató az Építész 
Karon. A közélet iránt igazán csak a tavaszi félév elején kezdtem 
érdeklődni, akkor csatlakoztam a Gólyatanácshoz, a Rendezvény 
Csoporthoz és a Senior Körhöz. Ez a félév döbbentett rá a közélet 
fontosságára, a tanulmányok elvégzésében is. Az előző félév alatt 
rendszeresen látogattam a Hallgatói Képviselet üléseit, ezek során 
betekintést nyerhettem működésébe. Eddigi tapasztalataim alap-
ján a rendezvényekkel és az oktatással foglalkoznék legszívesebben. 

Az őszi félév kezdetével a hatos tankör gólyáit segítem a közéletbe és az egyetemi létbe 
való beilleszkedésben. A Szociális Referensi poszt is érdekel, amit bírálóként jobban meg-
ismerhetek, ha a Hallgatói Szociális Bizottság szavazásán megkapom a bizalmatokat. 
Köszönöm, hogy elolvastad! Nagy megtiszteltetés lenne képviselni a kari hallgatók érde-
keit. Remélem elnyerem a bizalmatokat, gyertek minél többen szavazni! 

Sziasztok! Csábi Nándor vagyok, másodéves hallgató. Már az 
egyetemi pályafutásom első pillanataitól magával ragadott a kö-
zösségi élet, ezért gólyaként azonnal kaptam minden szembejövő 
alkalmon, hogy új embereket ismerhessek meg, kipróbálhassam 
magam valamiben. Legyen az a Gólyatanács, öntevékeny körök, 
Rendezvény Csoport stb. Ennek a hozzáállásnak köszönhetően 
rengeteg élményt és tapasztalatot szereztem az elmúlt egy év-
ben. Mivel számomra sok mindent adott és kifejezetten fontossá 
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vált az egyetem és az itteni élet, ezért elsődleges célomnak tekintem, hogy minél több 
ember hasonlóképpen érezzen és a lehető legjobb kondíciók között töltse itt az éveit. 
Remélem sikerült átadnom a motivációmat, és a további munkához bizalmat kapok. 
Gyertek el szavazni! 

FEHÉR ÁKOSFEHÉR ÁKOS

JAGUDITS ENIKŐJAGUDITS ENIKŐ

Sziasztok! Fehér Ákos vagyok, bár sokan talán Fricc néven 
ismertek. Másodéves hallgató vagyok, így most indulok először a 
Hallgatói Képviselet Tisztújításán. Már gólyaként lenyűgözött 
karunk közéletének sokszínűsége, és hamar kialakult bennem 
a vágy, hogy részt vegyek annak alakításában, szervezésében. 
Gólyaként jelentkeztem a Gólyatanácsba, ahol megismerked-
hettem a HK működésével. Novemberben beléptem a Hallgatói 
Gazdasági Bizottságba, itt munkámmal igyekszem a háttérből 

támogatni a kari közéletet, majd februártól tagja lettem a Kari Papír szerkesztőségének. 
Tavasszal jelentkeztem a Senior-körbe, majd az a megtiszteltetés ért, hogy meg is vá-
lasztottak az egyes tankör seniorjának. Első félév végén kezdtem érdeklődni a HK iránt, 
és februártól kezdve rendszeresen látogatom a Hallgatói Képviselet üléseit. Ha bizalmat 
szavaztok nekem, ígérem nem hagylak cserben titeket. 

Sziasztok! Jagudits Enikő vagyok, harmadéves építész hallgató. 
Idén másodjára indulok a Hallgatói Képviselet Tisztújításán. A 
Képviseletben töltött első félévem a HÖK-rendszer megismeré-
séről, általános tudás- és tapasztalatszerzésről szólt. Igyekeztem 
minél több posztba mélyebb bepillantást nyerni a belső bizottsá-
gokon keresztül. Ezenkívül kisebb feladatok, projektek elvégzé-
sében segédkeztem. Januárban a Képviselet bizalmat szavazott 
nekem a Hallgatóicsoport-felelősi posztot illetően. 
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KISS KINGAKISS KINGA

A feladatkör betöltése során igyekeztem egy gördülékenyen működő kapcsolatot kialakí-
tani a hallgatói csoportok vezetői és a Képviselet közt. Céljaim közé tartozott a kari köz-
élet működésének újbóli átgondolása, és a hallgatói csoportok utánpótlás keresésének 
hatékonyabbá tétele, az öntevékeny köri börze reformján keresztül, bár sajnos ezen kez-
deményezéseimnek kifutását erősen beárnyékolta a vírushelyzet. A következő ciklusban 
tervezem átadni eddigi posztomat, és képviselői tevékenységemet oktatási feladatkörben 
folytatni. Szeretném továbbvinni a területen már futó projekteket, melyeknek a megva-
lósítása nagyban hozzá tudna járulni a hallgatói érdekekhez. Köszönöm, hogy elolvastad! 

Sziasztok! Kiss Kinga vagyok, másodéves építész hallgató. Már 
gólyaként érdekelt a kari közélet ezért jelentkeztem a Gólyata-
nácsba, ahol sok mindent megtudhattam a karunk működéséről 
és a Hallgatói Képviselet munkájáról. A tavaszi félév során be-
léptem a Rendezvény Csoportba, és aktívan részt vettem a 
Hallgatói Képviselet gyűlésein mint érdeklődő. Az online Építész Kari 
Napokon lebonyolítóként vettem részt. Ahogy semmilyen ön-
tevékeny kör, úgy a Hallgatói Képviselet sem tudott élőben, 

csakis, virtuálisan, gyűlés/rendezvényt tartani. Minden távolság és kommunikációs 
nehézség ellenére, mindent megtettek, hogy a hallgatók képviselése továbbra is a leg-
fontosabb feladataik közé tartozzon. Ez a fajta mentalitás, segítőkészség az ami nekem 
nagyon megtetszett és ennek hatására döntöttem el, hogy én is a részese szeretnék 
lenni a Hallgatói Képviseletnek. Mivel elsősorban a Kollégiumi Referens poszt iránt érdek-
lődöm, ezért részt vettem kisebb feladatokban, hogy nagyobb betekintést nyerjek, mire 
is vállalkozom. Pl. gólyák beköltöztetése, szobabeosztás az őszi félévre, KEFIR rendszer 
megismerése. Azért jelentkezem Tisztújításra, mert jövőbeni célom az, hogy a kollégiu-
munkat még szerethetőbbé és lakhatóbbá tegyem, illetve, hogy mint képviselő tag, olyan 
tudásra tegyek szert a különböző területeken, melyek lehetővé teszik azt, hogy bármely 
hallgató egy adott problémájára gyors megoldást tudjak nyújtani. 
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KORONCZAI FANNIKORONCZAI FANNI

MACSEK KATAMACSEK KATA

Kedves Építész Hallgatók! Koronczai Fanni vagyok, másodéves 
hallgató a Karon, és először indulok a Hallgatói Képviselet Tiszt-
újításán. A kari közélet már az első évben is felkeltette az érdek-
lődésemet, a maga nyüzsgésével és a lehetőségek sokaságával 
teljesen magával ragadott. Éppen ezért jelentkeztem a Gólyata-
nácsba. A gyűlések keretein belül megismerkedtem a HK műkö-
désével és munkájával. Nagyon sokat tanultam és pótolhatatlan 
tapasztalatokat szereztem. Részt vettem a Kari Tábor lebonyolí-

tásában, amit nagyon élveztem. Emellett kisebb projektekben is segédkeztem. A második 
félévben tagja lettem a Rendezvény Csoportnak és a Senior Körnek is, aminek keretein 
belül az egyes tankör seniorjaként segíthetem a gólyák beilleszkedését az egyetemi 
tanulmányaikba és a közéletbe. A Hallgatói Képviseleten belül a kollégiumi referens pozíció 
a legvonzóbb számomra, de szívesen foglalkoznék más feladatkörökkel is. Köszönöm, 
hogy elolvastad, remélem elnyerem bizalmadat! Szavazz idén is! 

Sziasztok! Macsek Kata vagyok, jelenleg negyedéves, tervezői 
szakirányos építész hallgató. Idén harmadszor jelentkezem a 
Hallgatói Képviselet Tisztújításán. Első évemben működési fele-
lősként tevékenykedtem, majd ezt követően tavaly ősztől az okta-
tási referensi posztot töltöm be. Az elmúlt két évem tapsztalatai 
után az idei évben elnöki pályázatot is leadok. A HÖK Alapszabály  
értelmében az elnöki feladatok ellátására elegendő lenne az Elnöki  
pályázaton jelentkezést benyújtani, amelyről majd az új cik-

lus Képviselete fog dönteni. Azonban úgy gondolom, hogy az eddigi HK-s teljesít-
ményemről és személyemről a Ti véleményetek ugyanannyira fontos számomra, 
ezért indulok el a képviselői-választáson is. 
Az eddigi képviseleti tevékenységemről részletesebben és jövőre vonatkozó céljaimról 
 az elnöki pályázatomban olvashattok. Megtisztelnétek, ha idén újra bizalmat szavaz-
nátok nekem, hogy továbbra is képviselhesselek Benneteket, és megvalósíthassam  
elképzeléseimet. Köszönöm.
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MUDRA ANDRÁS LÁSZLÓMUDRA ANDRÁS LÁSZLÓ

Sziasztok! Mudra András László vagyok, idén negyedéves 
hallgató. Az eddigi éveimben főként a Rendezvény Csoport berkein 
belül végeztem feladataimat, de tagja vagyok a Senior Körnek, 
illetve másfél éve a Gödör Klubnak is. Második éve élek kollégiumban 
(bár ebben a félévben pont nem). Hallgatói Képviseltbe való 
jelentkezésem célja, hogy átfogóbban belelássak a kar ese-
ményeibe, és több színtéren képviselhessem társaimat. Már 
másodévesként is terveztem jelentkezni, de úgy éreztem, előbb 

szeretnék megismerkedni a kari élettel, így most két évvel később, azóta szerzett tapasz-
talataim birtokában, leadom jelentkezésemet.
Elsődlegesen Rendezvényfelelősi pozícióban szeretnék tevékenykedni, melynek célja, hogy 
az aktív rendezvényszervezéstől kicsit visszalépve, a Hallgatói Képviseletből segítsem a 
közélet alakulását. Az elmúlt két és fél évben csaknem minden karon futó rendezvénybe 
betekintést nyerhettem, az Építész Kari Napoknak egyszer szervezője, kétszer főszerve-
zője lehettem. Láthattam a rendezvények pozitív és negatív oldalait, megtanultam miként 
épül fel egy esemény, és baráti viszonyt alakíthattam ki a Rendezvény Csoport tagjaival. 
Az utóbbi időben nagy változásokon ment keresztül a Csoport, egy csapattá formálódott, 
ezt a vonalat szeretném én is folytatni, és segíteni a tagokat szervezővé és főszervezővé 
válásukban.
Másik érdeklődési területem a Kollégiumi referensi poszt, ugyanis kolis éveim alatt né-
hányszor beleláttam a feladatkör nehézségeibe, és szívesen vállalnék egy ilyen felelős-
ségteljes, néha megterhelő, mégis hálás munkát. Remélem elnyerem bizalmatok, ha kér-
désetek maradt velem kapcsolatban, keressetek nyugodtan bármelyik platformon
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PAULIK PANNAPAULIK PANNA

SZABÓ DÁNIELSZABÓ DÁNIEL

Sziasztok! Paulik Panna vagyok, másodéves építész hallgató, idén 
indulok először a Tisztújításon. Már gólyaként is foglalkoztatott a 
kari közélet, ezért igyekeztem kihasználni az egyetem adta lehe-
tőségeket. Jelentkeztem a Gólyatanácsba, ahol betekintést nyer-
hettem a Hallgatói Képviselet működésébe, és itt döntöttem el, 
hogy pályázatot szeretnék benyújtani a Tisztújításon. Leginkább 
az vonzott, hogy tudnék más hallgatóknak segíteni miközben saját 
tudásomat is bővítem. A nyár folyamán részt vettem a Kari Tábor 

lebonyolításában, az utóbbi időben pedig a Rendezvény Csoport tagjaként ismerkedtem 
a kari rendezvényekkel, illetve seniorként segítek a gólyáknak beilleszkedni az egyetemi 
életbe. A Hallgatói Képviselet üléseit látogatva próbáltam egy átfogóbb tudást szerezni a 
Kar működéséről. Elsősorban a Külügyi felelős és a Rendezvényfelelős posztok érdekel-
nek, de más feladatkörökkel is szívesen foglalkoznék. Köszönöm, hogy elolvastad, remé-
lem sikerül elnyernem a bizalmad! 

Sziasztok! Szabó Dániel vagyok, Karunk ötödéves hallgatója. A 
Kari Hallgatói Képviseletbe 2017-ben jelentkeztem először, ahol 
kezdetben póttag voltam, később tanácskozási jogú, végül man-
dátumos tag lettem. 3 éve foglalkozom az Erasmus+ tanulmányi 
ösztöndíj programmal kari szinten, ahol a pályázás egyszerűsí-
tésén felül a külföldi tárgyak akkreditációjáért próbáltam tenni. 
Hatalmas megtiszteltetés, hogy második éve lehetek a Senior Kör 
vezetője, ahol új szabályokat hoztam, amelyeket próbáltam kö-

vetkezetesen betartatni, emellett nagy lépést tettünk az alumni rendszerünk kialakítása 
és definiálása felé. Tavasszal bekerültem az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe, ahol – a 
korábbi tapasztalataim alapján – a „Külügyi és Erasmus+ felelős” feladatkört kaptam 
meg, így egyetemi szinten képviselhetem a külföldi és hallgatókkal és tanulmányi lehe-
tőségekkel kapcsolatos gondolataimat: a 8 kar közösen próbálunk minél több nemzet-
közi cserediák programról információt szerezni és tájékoztatást adni a kari hallgatóknak, 
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SZABÓ-TEMPLE MARCELLSZABÓ-TEMPLE MARCELL

valamint felvettük a kapcsolatot a Stipendium Hungaricum program mentoraival, hogy 
jobban megismerjük egymás tevékenységét és szoros együttműködést alakítsunk ki egy-
más segítésére. Szeptember 3-án az EHK bizalmat szavazott és azóta alelnöki feladat-
kört látok el, amihez HÖK rendszerben megszerzett általános rálátásomon felül a Senior 
Körben szerzett vezetési, és csapatdinamika ismereteimet is hasznosítom. A célom az, 
hogy az EHK egységesebb, erősebb és igazabb legyen, ehhez kérem most a bizalmatokat. 
Köszönöm, hogy időt szakítottál arra, hogy ezt elolvasd, remélem, hogy ezzel a rövid ösz-
szefoglalóval betekintést nyújtottam az elmúlt éveimbe! Ha ez mégsem sikerült volna, úgy 
kérlek, hogy a Fórumon tedd fel kérdéseidet! 

Sziasztok! Szabó-Temple Marcell vagyok, harmadéves 
hallgató a Karon. A közélet iránti lelkesedésem gólya évem leg-
elején kezdődött, de azóta is ennek szentelem a szabadidőm 
lehető legnagyobb részét. Idén másodjára indulok a Hallgatói 
Képviselet Tisztújításán, az előző ciklusban bizalmat szavaztak 
nekem a hallgatók és mandátumos tagként kezdhettem Képviselői 
munkámat. Szerettem volna eleinte minél jobban elsajátítani a 
Képviselői alapfeladatokat, megtalálni a Képviseletben a helyemet, 

és minél több terület munkájába projektek elvégzésével belelátni. Júliusban megszavazták 
nekem a Működési felelősi posztot, mely számos lehetőséget nyújtott nekem a fejlődésre. 
Az adminisztratív feladatok elvégzése egyfajta pontosságot, precizitást adtak, a poszttal 
járó állandó feladatok pedig az időbeosztásomon segítettek. Már másfél éve tagja vagyok 
a Hallgatói Gazdasági Bizottságnak, aminek köszönhetően betekintést nyerhettem a 
rendezvények gazdasági hátterébe. A következő ciklusban is szeretnék a Bizottság aktív 
tagja lenni, és célom annak vezetésével is foglalkozni. Ezen felül már Egyetemi életem 
első pillanatától kezdve lenyűgözött és magával ragadt a Senior Kör. Gólyaként jelentkez-
tem is a körbe és azóta másodjára lettem kiválasztva tankörös Seniornak, mindkétszer 
Gólyatáborban is segíthettem az első éveseket. Ez a kör, illetve az utánpótlás helyzete 
áll legközelebb a szívemhez. Ezen okok miatt is szeretnék a későbbiekben a Senior Kör 
vezetésével foglalkozni, rengeteg lehetőséget látok benne, és tudom, hogy maximális 
odaadással tudnám ezt a posztot betölteni. Köszönöm, hogy elolvastad, remélem elnye-
rem a bizalmadat. 
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SZARVAS DORINA LÉNASZARVAS DORINA LÉNA

Sziasztok! Szarvas Léna vagyok negyedéves építész hallgató, idén 
harmadjára indulok a Hallgatói Képviselet Tisztújításán. Eddig 
a Hallgatói Gazdasági Bizottság vezetőjeként tevékenykedtem 
és a gazdaságba mélyedtem bele a legjobban, ilyen területen 
próbáltam segíteni a Képviselet munkáját. Mivel a posztom még 
viszonylag friss és kiforratlan volt, így próbáltam belevinni egyfajta 
rendszert és valamilyen szinten újításokat is, amelyeket írásos 
formában meg is hagytam az utókor számára. Megpróbáltam 

kialakítani a bizottságban az utánpótlás kérdését, és különböző módokat találni arra, 
hogy a hallgatók (elsősorban a gólyák) jobban bele tudjanak látni a bizottság munkájába, 
ami szerintem idén sikerült is, hiszen sok volt az új érdeklődő. 
Emellett megpróbáltam kialakítani a bizottságon belül egy mentorprogramot, amely so-
rán az új tagokat segítik a régebbi tagok a bizottságban történő helytállásban és keres-
hetik őket mindenféle kérdésben, akár közös telefonpartikat is tarthatnak. Ezeken felül 
próbáltunk a bizottsággal kicsit többfelé nyitni, annak céljából, hogy ne csak építőipari 
cégekkel legyen kapcsolatunk, hanem más egyéb érdekeltségű cégekkel is. Ennek kap-
csán pedig megfogalmaztunk projekteket is, amelyeket kiosztottam a tagok között, így 
még akkor is volt mivel foglalkozni, ha nem volt éppen rendezvényünk. 
Mivel két éve már a poszton vagyok, így sikerült elkészítenem egy éves ütemezőt is, amely 
az utódomnak nagyon jól fog majd jönni, mivel úgy érzem ezt a posztot már szeretném 
továbbadni, mert igaz nagyon a szívemhez nőtt, de úgy érzem bennem ennyi volt és egy új 
ember, más szemlélettel még tudna belevinni újításokat. 
A Képviseletet viszont nem szeretném otthagyni, mert úgy érzem még tudnék mit csinál-
ni, és leginkább most a külügyi felelős poszt érdekel, mert ezáltal tudnék többet segíteni 
a hallgatókon, és akár külföldi hallgatókkal is kapcsolatba tudnék kerülni. Valamint az 
elmúlt időkben érzékeltem a baráti társaságomban, hogy többeknek is nehézséget okoz 
az Erasmus jelentkezés, és nagyon szeretném, ha ez zökkenőmentesen tudna működni a 
jövőben, és tudnék segíteni a hallgatóknak. 
Továbbá, úgy érzem, hogy erre a posztra is ráférnek az újítások, amit inkább kihívás-
ként fogok fel. Emellett szeretném továbbra is aktívan segíteni a képviseletet gazdasági 
kérdésekben és ügyekben, valamint minden más területen is, ahol szükség lehet rám. 
Köszönöm, hogy elolvastátok, és ha bizalmat szavaztok nekem!
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TÓTH DÁVIDTÓTH DÁVID

VARGA SAROLTAVARGA SAROLTA

Sziasztok! Tóth Dávid vagyok, másodéves hallgató az Építész-
mérnöki Karon, idén először adom le pályázatomat a Hallgatói 
Képviselet Tisztújításán. Számos öntevékeny kör tagjaként az első 
pillanattól kezdve aktív vagyok a közéletben. A Gólyatanácson, 
illetve a Hallgatói Képviselet ülésein keresztül betekintést nyertem 
a Képviselők feladataiba. A 8-as tankör seniorjaként lejutottam 
a Gólyatáborba, azóta is szüntelen próbálom segíteni gólyáimat 
ezekben a nehéz pillanatokban is. Tavaszi félévben a Rendezvény 

Csoport tagjaként részt vettem az online ÉKN lebonyolításában. Részese voltam az online 
öntevékeny köri börze koncepciójának megalkotásának, jelenleg is feladatot vállalok egy 
oktatással kapcsolatos munkacsoportban. Mindezen élmények, tapasztalatok és a tenni 
akarás buzdít arra, hogy idén leadjam pályázatomat a HK-ba. Elsősorban a Rendezvény 
Csoport, valamint a Senior Kör vezetése érdekel, de bármelyik poszt feladataiban szí-
vesen elmélyülnék. Köszönöm, hogy elolvastad gondolataimat. Remélem, alkalmasnak 
találtok érdekeitek képviselésére. 

Sziasztok! Varga Sarolta vagyok, ötödéves hallgató a karon. 
Már gólya korom óta határozott  célom, hogy segíthessem ezt a 
közösséget, és minél hasznosabb tagja legyek. Negyedik éve 
tevékenykedem a Senior Kör tagjaként, segítem az elsőéveseket 
a beilleszkedésben és az első akadályok meglépésében. A 
Hallgatói Szociális Bizottság tagjaként 2017 óta veszek részt a szo-
ciális pályázatok bírálásában. A Hallgatói Képviseletbe 2017 őszén 
jelentkeztem, mert komolyabban is érdekelt a hallgatói érdekkép-

viselet, a közösség egyetemi szintű ügyekben való megvédése, segítése. Az itt töltött évek 
alatt rengeteg tapasztalatot és tudást szereztem, több terület feladataiba is betekintést 
nyertem, és részt vehettem az ellátásában. Emellett a közéletet alakító események, ren-
dezvények folyamataira is rálátást kaptam. Eddigi feladatköreimből kifolyólag leginkább 
az ösztöndíj pályázatok és a szociális pályázatok terén szereztem mély tudást, a követ-
kező ciklusra a célom, hogy más munkaterületek tevékenységébe is hasonló aktívsággal 
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beszálljak, különösen gondolok itt az oktatási területen várható eseti projektekre, illetve 
akár a Képviselet kommunikációs felületeinek a fejlesztésére. Az elmúlt félév a Képvi-
selet szempontjából is új volt, hiszen a távoktatás a mi munkánkat is teljesen az on-
line térbe helyezte, ezért kiemelten fontos feladat fejlesztenünk a csapatban dolgozás, 
együtt-gondolkodás képességeit, az effektív kommunikációt. Szívesen foglalkoznék a 
Képviselet naprakészségének, és munkahatékonyságának fejlesztésével, emellett pedig 
feladatomnak érzem a tudásátadást és a fiatalabb bekerülők szemléletének alakítását, 
és a csapatba való zökkenőmentes beintegrálását. A legfontosabb, hogy a Képviselet el 
tudja látni a rábízott feladatokat, és bármilyen helyzet áll elő, megfelelő módon rendel-
kezésére tudjon állni a hallgatóknak, a felmerülő problémákra pedig reagálni tudjon. Ezt 
szem előtt tartva szeretném a képviselői feladataimat ellátni, és amilyen területen lehet, 
részt venni a képviseleti munkában. Köszönöm, ha bizalmat szavaztok munkám folytatá-
sához! Vegyetek részt a Fórumon, és szavazzatok, hiszen Ti is részesei vagytok ennek a 
közösségnek, amit együtt is alakíthatunk. 

VIGYIKÁN VINCEVIGYIKÁN VINCE

Sziasztok! Vigyikán Vince vagyok, másodéves építész hallgató. A 
kari közélet iránti érdeklődésem lassan, de biztosan alakult ki 
az első, egyetemen töltött hónapjaim alatt. A második félévemet 
annak tudatában kezdtem el, hogy az itt megismert közösségért 
érdemes tenni, én is szeretnék felelősséget vállalni a Karunkért. A 
Képviselet testületei közül tagja lettem a Rendezvény Csoportnak 
és a Senior Körnek, a Gólyatanácson keresztül pedig folytattam 
az ismerkedést szervezeteink felépítésével. A Gólyatanács 

keretein belül, az évfolyamtársaim bizalmából én lehettem a tavaszi X1,2 rendezvényünk 
főszervezője. Bár az esemény lemondásra került, a szervezéssel járó új ismeretségek és 
tapasztalatok megerősítették bennem a szándékot, hogy a következő Tisztújításon én 
is elinduljak. Az előző félév hallgatót próbáló időszaka után újult erővel és motivációval 
szeretnék belevágni a közéleti szerepvállalásba. 
A Hallgatói Képviselet működésében elsősorban olyan területen tudnám elképzelni ma-
gam, ahol kamatoztathatnám a szervezés és a hozzá kapcsolódó kommunikáció területén 
eddig megszerzett készségeimet. Ezen felül nyitott vagyok bármely más poszt feladatkö-
rének elsajátítására, legjobb tudásom szerinti betöltésére. Előre is köszönöm, ha eljöttök 
szavazni és megtiszteltek bizalmatokkal! 
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WALTON MIHÁLYWALTON MIHÁLY

ZAKOR FRUZSINAZAKOR FRUZSINA

Sziasztok! Walton Mihály vagyok, negyedéves hallgató, idén 
harmadjára adom be a pályázatomat a Hallgatói Képviselet Tiszt-
újításán. Az itt töltött egyetemi éveim során aktív résztvevője 
voltam a közéletnek, melyet igyekeztem a HK-s tevékenységemmel 
segíteni, jobbá tenni. 2018 novembere óta vezetem a Rendezvény 
Csoportot, amely mára egy igazi csapattá kovácsolódott, és az 
elmúlt időszak nehézségei ellenére sem veszített a motivációjá-
ból. Idén nyáron második alkalommal szervezhettem meg a Kari 
Tábort, és korábban a - két másik karral közösen szervezett - 

Gólyabál kari főszervezője lehettem. 
A Képviselet az idei gazdasági év elején szavazta meg nekem a bizalmat, hogy gazdasági 
referensként tevékenykedhessek, melyből sokat tanulhattam már az elmúlt bő félév során 
is. Nyár közepén a Képviselet az EHK-ba delegált, ahol a betanulásom folyamata indult 
el, valamint kisebb feladatokkal foglalkoztam. Ha bizalmat szavaztok nekem, szeretném 
folytatni a gazdaság terén végzett tevékenységemet, valamint tovább segíteném a kari 
hallgatóságot EHK-delegáltként, ott minél több tudást felhalmozva. A rendezvényekkel 
kapcsolatos tapasztalataimat pedig továbbadnám, valamint segíteném az utánam követ-
kező képviselő munkáját. Köszönöm, hogy elolvastad! Ne felejts el szavazni! 

Sziasztok! Zakor Fruzsina vagyok, a Kar harmadéves hallgatója. 
Tavaly jelentkeztem először a Hallgatói Képviseletbe, ahol 
októbertől a Működési felelősi posztot töltöttem be. Novemberben 
sikerült mandátumot szereznem, majd 2020 márciusától a Képvi-
selet támogatásának hála Pályázati referensként tevékenykedem. 
A tavaszi időszakban nagy lelkesedéssel vágtam bele a külön-
böző kari pályázatok bírálásába, és a helyzet okozta nehézségek 
ellenére igyekeztem gördülékenyen intézni az ehhez kapcsolódó 
ügyeket, és minden problémára a leghatékonyabb megoldást 

megtalálni. Remélem, hogy Ti is így éreztétek és elégedettek vagytok az eddigi munkám-
mal! A közéletben való aktív szerepvállalást mindig fontosnak tartottam, Képviselőként 
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Sziasztok! Zalányi Eszter Boróka vagyok, másodéves hallgató. 
Nagyon szeretek az Építész Karra járni és már gólya koromban 
szimpatikussá vált a hallgatók közti összetartás, segíteni akarás.
Rájöttem, hogy az elvárásokat közösségben sokkal könnyebb 
teljesíteni és nagyobb örömforrást jelenthet mások előbbre jutta-
tása vagy egy közös siker, mint egy egyéni. A kari közéletben jelen 
voltam még a Gólyatanács és a Senior Kör tagjaként, valamint 
februárban jelentkeztem a Rendezvény Csoportba és a kar egyik 

legnagyobb rendezvényének, az Építész Kari Napoknak voltam az egyik szervezője. An-
nak ellenére, hogy amikor már minden készen, volt le kellett mondani ezt az eseményt, 
mégis úgy érzem, hogy nem volt hiábavaló, rengeteget tanultam a szervezés alatt arról, 
hogy hogyan kell egy csapat része lenni és egymást segítve, kiegészítve alkotni valamit 
a hallgatók javára. Az eddigi tapasztalataim nagyon lelkessé és kíváncsivá tettek, ezért 
szeretném most a Hallgatói Képviseletben tovább fejleszteni tudásom és majd a rám 
bízott feladatokat a lehető legjobban elvégezni. 

és Seniorként is nagyon a szívemhez nőtt az itteni légkör és hallgatóság, így szeretnék 
minél többet tenni ezekért. Amennyiben bizalmat szavaznátok nekem, a következő cik-
lusban is szeretném folytatni ezirányú tevékenységeimet. Úgy gondolom, hogy Pályázati 
referensként számos lehetőség áll még előttem, illetve elsősorban a már megkezdett 
feladataim befejezését szorgalmaznám, mind a jelenlegi pályázatok felülvizsgálatát, mind 
pedig esetleges új pályázatok létrehozását illetően. Emellett természetesen igyekszem 
minél több területre betekintést nyerni, valamint a jövőben az általános képviselői lét, a 
csapatmunka és a friss képviselők integrálódásának kérdésköreivel is szeretnék foglal-
kozni. Köszönöm, hogy elolvastad! Remélem, megtisztelsz bizalmaddal! 

ZALÁNYI ESZTER BORÓKAZALÁNYI ESZTER BORÓKA
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ÁCS ZSÓFIAÁCS ZSÓFIA

BORS LUCA ÉVABORS LUCA ÉVA

Sziasztok! Ács Zsófia vagyok, másodéves építész hallgató a karon. A Hall-
gatói Képviselet iránti érdeklődésem során nyílt lehetőségem megismer-
kedni a Hallgatói Szociális Bizottsággal is. Ez idő alatt még biztosabb lettem 
abban, hogy segíteni szeretném hallgató társaimat és a bírálók munkáját 
a pályázási időszak alatt. Remélem, bizalmat szavaztok nekem, és nagyobb 
betekintést nyerhetek ebbe a folyamatba.

HALLGATÓI ÉS SZOCIÁLIS BIZOTTSÁG JELÖLTEK BEMUTATKOZÁSAIHALLGATÓI ÉS SZOCIÁLIS BIZOTTSÁG JELÖLTEK BEMUTATKOZÁSAI

BÁNKUTI ESZTERBÁNKUTI ESZTER
Sziasztok! Bánkuti Eszter vagyok, 4. éve bírálok szociális pályázatokat. Ez 
idő alatt úgy gondolom, nagyon sokat tanulhattam a Hallgatói Szociális 
Bizottság munkájáról és az ösztöndíj-rendszerről. Szeretném ezt a tudást 
továbbra is hasznosítani, és segíteni a hallgatókat a pályázatuk leadása 
során. Előre is köszönöm, ha megtisztelsz a bizalmaddal és szavazol rám!

Sziasztok! Bors Luca vagyok, másodéves építész hallgató. A Hallgatói Kép-
viseleten belül a Szociális Referens munkája iránt is érdeklődöm, ezért je-
lentkezem bírálónak. Úgy vélem, bírálóként nagyobb betekintést nyerhetek 
a szervezet tevékenységébe. Fontosnak tartom, hogy találkozzak pályáza-
tokkal és pályázókkal is, ha esetleg a jövőben én látnám el a Szociális  
Referens munkáját. Nagy lelkesedéssel indulok neki ennek a számomra 
teljesen új dolognak. Hálás lennék, ha bizalmat szavaznátok nekem!

LÉBER LILIENLÉBER LILIEN
Sziasztok! Léber Lilien vagyok, harmadéves a Karon. Az előző két félévben 
aktív tagja voltam a Bizottságnak, igyekeztem teendőimet teljes odaadás-
sal elvégezni. Az elkövetkezendő időszakban szeretném az eddigi tapasz-
talataimat mélyíteni és szeretnék továbbra is a hallgatótársaim segítségére 
lenni a páyázással kapcsolatos kérdésekben. Továbbra is szívesen segí-
teném a Bizottság munkáját, remélem újra bizalmat szavaztok nekem!
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PÉCZELI PANNAPÉCZELI PANNA

TÓTH BORKATÓTH BORKA

Sziasztok! Péczeli Panna vagyok, negyedéves hallgató a karon. Hallgatói 
Képviselőként és az elmúlt egy évben a Belső Szociális Bizottság állan-
dó tagjaként lehetőségem nyílt mélyebb betekintést nyerni a szociális 
pályázatok világába. Ebben a félévben harmadik alkalommal jelentkezem a 
Hallgatói Szociális Bizottságba. Továbbra is elsődlegesnek tartom hallgató 
társaink segítését, amit úgy érzem ebben a testületben tudnék részemről a 
leginkább megvalósítani.  Az elmúlt két félév alatt megszerzett tudásomat 
szeretném tovább bővíteni, és még több tapasztalatot szerezni, ha bizalmat 
szavaztok nekem.

Sziasztok! Tóth Borka vagyok másodéves építész hallgató a karon.  
Azért jelentkezem a Hallgatói Szociális Bizottságba, hogy saját tapaszta-
lataimat kiegészítve segítsem a HSZB munkáját és segíthessem hallgató 
társaimat a pályázataik benyújtása során.

TÓTH REGINA NOÉMITÓTH REGINA NOÉMI
Sziasztok! Tóth Regina Noémi vagyok, harmadéves hallgató, 
egy éve a HSZB tagja. Úgy gondolom, hogy az eddigi tapasz-
talataim nagyban a segítségemre lesznek a jövőben, a változ-
tatásokat pedig friss szemmel tudom követni. Eddig is nagyon 
élveztem a közös munkát, ezért izgatottan várom a következő időszakot! 
Köszi, hogy elolvastad, szavazzatok sokan!
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TÖRÖK LILITÖRÖK LILI

VARGA SAROLTAVARGA SAROLTA

Sziasztok! Ötödéves tervezői szakirányos hallgató vagyok, 2016 
óta tevékenykedem a Kari Hallgatói Képviseletben. 2016-ban a 
HK megbízott a juttatási referensi poszttal, és azóta részt veszek 
a szociális pályázatok bírálásában. 2018-tól az Egyetemi Szociális 
Bizottság elnökeként tevékenykedtem, és egyetemi szinten segítettem  
a hallgatókat a szociális pályázatok benyújtásában. Az elmúlt években  
számos fejlesztésen dolgoztam a területen, mint például a bírálói tudás  
fejlesztése, a kari elbírálási folyamatok egységesítése és a hamarosan  
életbe lépő új pályázási felület létrehozása. Továbbra is szívesen folytatnám 
a munkát, ha bizalmat szavaztok nekem!

Sziasztok! Varga Sarolta vagyok, ötödéves hallgató a karon. 2017  
tavaszán jelentkeztem először a Szociális Bizottságba, azóta aktívan részt 
veszek a pályázatok bírálásában. A kezdetektől fogva lelkiismeretesen és  
motiváltan végzem ezt a tevékenységet. A bírálás mellett most már két éve a  
Hallgatói Képviseleten belül az én feladatom a Hallgatói Szociális Bizottság 
koordinálása is. Fontos számomra, hogy a vezetés mellett jelentős szere-
pet vállaljak a bírálás folyamatában, a bizottság gyakorlati munkájában,  
hiszen a pályázók segítése, a pályázási folyamat minél gördülékenyebbé 
tétele a legfőbb feladatunk. Köszönöm, ha bizalmat szavaztok munkám  
folytatásához!

ZALÁNYI ESZTER BORÓKAZALÁNYI ESZTER BORÓKA
Sziasztok! Zalányi Eszter Boróka vagyok, másodéves hallgató és először 
jelentkezem a Hallgatói Szociális Bizottságba. Úgy gondolom, hogy nagyon 
sok újat tanulhatok még a tapasztaltabb bírálóktól, de készen állok időt 
és energiát szentelni a pályázás menetének, bírálásának megismerésére. 
Leginkább az motivál, hogy szeretnék informáltabb lenni és tudásom 
segítségével majd másoknak segíteni.



Szavazz Te is!
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